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Abstract (en)
On the baseplate for a closure mechanism for a holding device for perforated sheets there are arranged fixed straight mandrels and swivellably held
movable mandrels, the contour of the baseplate being bounded, apart from by rounded portions, by pairs of edges extending parallel to each other.
In order to reduce the material requirement in a baseplate of this type, provision is made for the contour to have a recess (21) in the course of one
edge and, in the course of the edge running parallel to said edge, a projection (20) opposite said recess. <IMAGE>

Abstract (de)
Grundplatte für eine Verschlußmechanik für eine Halteeinrichtung für gelochte Blätter, auf welcher feste, gerade Dorne und schwenkbar gehaltenen
bewegliche Dorne angeordnet sind, wobei der Zuschnitt der Grundplatte, abgesehen von Abrundungen, von Paaren parallel zueinander verlaufender
Kanten begrenzt ist. Um bei einer solchen Grundplatte den Materialbedarf zu senken ist vorgesehen, daß der Zuschnitt im Verlauf einer Kante eine
Einbuchtung (21) und im Verlauf der zu dieser parallel laufenden Kante einen zu dieser Einbuchtung gegengleichen Vorsprung (20) aufweist.
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